

Referat studierådsmøde SEOP d. 24/4 2019

Tilstede: Helle hold 5, Jane hold 10 og Camille hold 19-1.

Fraværende: Jeanette hold 11, Betina G. hold 8.

Dagsorden:

1. Valg af referent
 - a. Emilie
2. Information fra ledelsen
 - a. Der er ansat en ny underviser i tema om spiseforstyrrelser. Anja Keya Bokelund skal fremadrettet varetage dette tema.
 - b. Husk at procesgrupper skal indsende fremmøde for procesgruppemøder til kontakt@seop.dk, hvorefter det fremgår hvem der deltog ved mødet og hvem der eventuelt ikke gjorde. Procesgruppemøder hører med til uddannelsen og gælder i fraværprocent.
 - c. Husk at efterlade grupperum og SEOP i det hele taget, i opryddet tilstand efter brug. Dette gælder både ved undervisning, ved træningsterapi og ved procesgruppemøder. Dette indebærer også at lufte ud, ryste puder og fjerne eventuelt skrald. Til dette er der et ønske fra studerende om en håndstøvsuger. Dette vil Emilie overveje.
 - d. Desuden henstilles der til at rygning ikke foregår i gården, men ude på gaden.
 - e. Hvis der er behov for ekstra timer i træningsgrupper på overbygningsuddannelsen, er studerende velkommen til selv at tage kontakt til en underviser og spørge om det kan lade sig gøre. Dette gælder hvis studerende kun mangler få timer i træningsgruppe i forhold til de stillede krav (48 timer) og derfor ikke ønsker at deltage i fuldt træningsgruppeforløb.
3. Tilbagemeldinger og spørgsmål fra holdene ved studierådsrepræsentanter
 - a. Hold 5 ønsker mere info om regler i forhold til hvordan videooptagelser af eksamensklienter skal opbevares. Hertil kan siges, at udover det der allerede er beskrevet i vejledning til

- afsluttende eksamen, kan ledelse undersøge om der er yderligere aspekter de studerende må være opmærksomme på.
- b. Hold 8 ønsker skilte på grupperum med ledigt/optaget. Emilie vil finde en løsning på dette.
 - c. Hold 8 har et ønske om flere temaaftener. Emilie opfordrer alle studerende til at komme med ideer til temaaftener, da SEOP gerne vil stå for flere temaaftener. Hvis studerende har ideer, så tag kontakt til SEOP på kontakt@seop.dk.
 - d. Hold 8 har en ide om at oprette et aktivitetsudvalg bestående af studerende, der kan arrangere sociale arrangementer for at samle skolen og få studerende fra forskellige hold til at mødes. Dette bakker ledelsen op om og studerende er velkommen til at tage initiativ til dette. SEOP lægger gerne lokaler til. Datoer og indhold skal dog afklares med ledelsen.
 - e. Hold 8 ønsker fælles side på facebook, hvor studerende kan sparre med hinanden. Emilie giver udtryk for at det er en god ide, men også problematisk, da ikke alle studerende er på facebook. Derefter blev der adspurg om intranet kan indeholde et forum for studerende. Emilie vil undersøge dette. Efterfølgende er dette blevet diskuteret i ledelsen og selvom sådan et forum synes en god ide, er der flere udfordringer. For det første er det ikke helt billigt at lave en god løsning, for det andet er det tidskrævende, for det tredje er det vores erfaring, at et sådant forum ofte bliver "dødt", da sparring foregår andetsteds. Dog vil tanken og muligheder blive drøftet i fremtiden.
 - f. Hold 8 ønsker mere reklame for træningsterapi, så der kan komme flere træningsklienter. Til dette svare Emilie, at når studerende starter med træningsterapi, tilbyder SEOP at lægge deres profil på hjemmesiden med foto og kontaktoplysninger. Når studerende står på hjemmesiden, er det langt nemmere for SEOP at promovere træningsterapi. Det er vores erfaring, at studerende med profil på hjemmesiden, ikke har problemer med at få klienter. Profiler på hjemmesiden bliver med jævne mellemrum promoveret på facebook, linkedin og instagram. Derfor opfordres der til at studerende sørger for at få oprettet en profil. Dette gøres ved at tage kontakt til Kresten på kresten@seop.dk. Desuden opfordres til at studerende hjælper hinanden med at få klienter.
 - g. Hold 19-1 spørger om det er i orden at mødes mere end 3 timer i procesgruppen. Emilie svarer, at det må man meget gerne, men at længere møder ikke kan opveje for andre møder. Altså ved

længere møder skal gruppen stadig mødes mellem hvert modul i minimum 3 timer. Der henvises desuden til vejledning for procesgrupper på intranettet.

- h. Hold 19-1 efterspørger desuden morgenrunde, da de har haft første dag på et modul uden morgenrunde. Emilie vil tale med undervisere om dette, idet der især på basisuddannelsen skal være morgenrunder.
- i. Hold 19-1 ønsker at vejledning på feedback kommer i håndbog for studerende på basisuddannelsen. Dette vil Emilie overveje og tale med Kresten om.
- j. Hold 19-1 foreslår at procesgrupper dannes på 1. eller 2. modul i stedet for 3. modul. Dette afviser Emilie, begrundet i at holdene skal lærer hinanden at kende inden der dannes procesgrupper. Eksempelvis er det erfaringen, at internat før procesgruppedannelsen, giver bedre udgangspunkt for procesgrupper.
- k. Hold 19-1 spørger om grupperum til procesgrupper. Emilie forklarer at det som udgangspunkt er bedst at bruge de to undervisningslokaler. Ydermere ønsker Emilie, at hvis der indgår fælles spisning i procesgruppemødet, at dette foregår i køkkenet eller loungeområdet og ikke i undervisningslokalerne.
- 4. Ønsker og ideer til forbedring af uddannelsen
 - a. Ikke yderligere end ovenstående.
- 5. Evt.
 - a. Ingen havde punkter til evt.

Næste studierådsmøde afholdes tirsdag d. 22. oktober kl. 17.00 – 18. 30.